
نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
ايران با اشاره به اينكه سايه ركود 
سنگينى  كشور  صنعت  سر  بر 
وضعيت  بهبود  براى  مى كندگفت: 
كشور  صنعتى  واحدهاى  و  توليد 
و  هستيم  ركود  از  خروج  نيازمند 
براى تحقق اين هدف نيز چاره اى 

به غيراز انجام عمليات انبساطى در اقتصاد نداريم.
محمدمهدى رييس زاده در گفت و گو با اكونيوز در ادامه مطلب 
فوق افزود: متاسفانه افزايش ميزان تورم از يك سو و كاهش 
ميزان نقدينگى در واحدهاى توليدى از سوى ديگر موجب 
ميزان  كاهش  با  كشور  صنعتى  و  توليدى  واحدهاى  تا  شده 
توليد و همچنين افزايش بدهى هاى بانكى به دليل معوق شدن 
اقساط مواجه شوند كه مجموع اين عوامل مى تواند كاهش 
ميزان توليد و همچنين كم رنگ شدن بخش توليد ايران در 

عرصه رقابت پذيرى در بازارداخلى و خارجى را منجر شود.
وى همچنين در همين خصوص تصريح كرد: درحال حاضر، 
بسيارى از توليدكنندگان كارخانه ها ميزان توليدات خود را در 
حدقابل توجهى كاهش داده و يا اينكه به واحد توليدى خود 
اجازه تنفس توليد داده اند كه اين امرناشى از ركودى است كه 
روز به روز عميق تر مى شود بنابراين براى بهبود شرايط توليد 

چاره اى جز خروج از ركود نداريم.
رييس زاده با اشاره به اينكه در چنين شرايطى نمى توان و نبايد 
از توليدكنندگان و صنعتگران انتظار داشته باشيم كه به ايجاد 
نشان (برند) و حضور در بازارهاى بين المللى به صورت جدى 
و پررنگ بينديشند، اظهار داشت: با توجه به ركود حاكم بر 
پيش  كه  محصولاتى  فروش  به  تنها  توليدكنندگان  اقتصاد، 
از اين توليدكرده و در انبارها نگهدارى مى كنند، مى انديشند 
و يا اينكه تلاش مى كنند تا به هر شكل ممكن مانع تعطيل 
شدن واحدهاى توليدى و صنعتى خود شوند كه البته يكى از 
عمده ترين دلايل تعطيلى واحدهاى توليدى ناشى از كمبود 

منابع مالى و بدهكارى به نظام بانكى است.
نتوانسته  ايران  اخير  دهه هاى  طول  در  اينكه  بيان  با  وى 
است در بسيارى از صنايع به شكل جدى و واقعى اقدام به 
نشان(برند)سازى كند، افزود: اين موضوعى است كه صنايع 
چالش  به  جهانى  رقابت هاى  عرصه  در  را  ايران  توليدات  و 
كه  است  جدى  آنقدر  ايران  صنايع  مشكلات  است.  كشانده 
شايد ديگر توليدكنندگان به نشان(برند)سازى در سطح ملى 
صاحبان  امروزه  زيرا  نمى كنند  هم  فكر  حتى  بين المللى  يا 
واحدهاى توليدى و صنعتى با معضلى به نام ركود دست و 

پنجه نرم مى كنند.
دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران در پايان خاطرنشان كرد: 
متاسفانه در سال هاى اخير، تمام واحدهاى توليدى و صنعتى 
كشور به دليل تبعات تحريم با معضل ركود مواجه شدند كه 
البته سايه ركودى كه بر سر آنها حاكم شده به قدرى سنگين 
نفس  امكان  حتى  زيادى  حد  تا  گفت  بتوان  شايد  كه  است 

كشيدن را نيز به آنها نمى دهد.
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علاقه مندان به اخبار و اطلاعات مرتبط با بولتن رشته ها و بافته ها مي توانند كليه مطالب بولتن را در سايت انجمن صنايع نساجى ايران به 
آدرس www.aiti.org.ir و www.nasajinews.com مشاهده فرمايند.

 (ديدگاه ها و نظرات چاپ شده در بولتن لزوماً نظر بولتن رشته ها و بافته ها نمي باشد.)

انجمن  مديره  هيات  سابق  عضو   - زمانيان  بابك  مهندس 
الياف-  كاوه  شركت  مديرعامل  و  ايران  نساجى  صنايع 
گلايه مند است از شرايط نامساعد صنعت، وجود قوانين و مقرراتى 
بايد  كه  «آنهايى  و  است  انداخته  شماره  به  را  توليد  نفس  كه 
نوازشمان كنند اما به ما سيلى مى زنند...» نامهربانى هايى كه به 
زودى جان كارخانه اى با 400 نفر كارگر و محصولات صادراتى را 
خواهد گرفت و مديرِ نسل دومى كه ترجيح مى دهد نسل سوم را 

هرگز با توليد و دشوارى هاى طاقت فرساى آن آشنا نكند.
بابك زمانيان به نساجى نيوز گفت :مسئولان وزارت دارايى حاضر 
نيستند سرى به خيابان مولوى تهران- مركز فروش كفپوشهاى 
ايرانى- بزنند و متوجه شوند هيچيك از بنكداران حاضر نيستند 
محصول را با فاكتور خريدارى كنند و بدون توجه به اين موضوع 
ميليارد  هزار  دريافت 21  به  موفق  مى كنند  اعلام  افتخار  با  فقط 
كجا  از  ماليات  اين  بگويند  اينكه  بدون  اند!  شده  ماليات  تومان 
است  حاضر  دولت  ديگر  سوى  از  است!  شده  دريافت  چگونه  و 
هزينه هاى گزافى بابت مبارزه با قاچاق كالا صرف كند بدون اينكه 

لحظه اى از خود بپرسد انگيزه قاچاق كالا چيست؟!
قاچاق  اساسى  اقلام  از  يكى  نساجى  كالاهاى  زمانيان،  گفته  به 

باز  شود،  صفر  واردات  تعرفه  امروز  اگر  حتى  و  مى آيد  شمار  به 
هم قاچاقچى يك گام جلوتر از توليدكننده است و اجبارى براى 
را  ديگر  كشورهاى  اخبار  دولت  ظاهراً  اما  ندارد  ماليات  پرداخت 
دارد؛  وجود  ايران  نام  به  كشور  دو  دنيا،  در  گويى  مى دهد  گوش 
ايرانى كه توليدكنندگان و صنعتگران نساجى با مشقت و دشوارى 
بسيار به توليد ادامه مى دهند و ايرانى كه مسئولان دولتى در آن 

به سر مى برند!

در دوران پساتحريم، همچنان درگير خودتحريمی ها هستيم...

دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران:

 رنج نامه يك صنعتگر جوان :

ادامه در صفحه 3

ادامه در صفحه 2

 سايه سنگين رکود بر سر صنايع کشور

در  ايران  بازرگانى  اتاق  نمايندگان  هيات  رسمى  نشست  دومين 
دوره هشتم، ظهر يكشنبه هجدهم مردادماه در مشهد برگزار شد. 
حضور اكثريت اعضاى هيات نمايندگان اتاق ايران در اين نشست 
نشان داد كه اتاق مشهد توانسته است در ميزبانى نشست ماهانه 

اتاق بازرگانى ايران نمره قبولى كسب كند.
به گزارش سايت خبرى اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى 
تهران، يك روز قبل از برگزارى دومين نشست هيات نمايندگان اتاق 
ايران، مراسم نكوداشت و تجليل از هيات رييسه دوره هفتم اتاق ايران 
و اتاق هاى سراسر كشور در محل هتل درويشى مشهد برگزار شد و 
طى آن از خدمات اعضاى دوره قبل تقدير به عمل آمد. در اين روز 
ضيافت شامى نيز به ميزبانى اتاق ايران برگزار شد كه از نكات جالب 
اين مراسم، حضور استاد به نام دوتار نوازى ايران و خطه خراسان، 
عثمان محمدپرست در جمع فعالان اقتصادى و اجراى قطعه اى به 

يادماندنى از سوى وى براى فعالان بخش خصوصى بود.

هشدارهاى رييس اتاق مشهد
ايران  اتاق  نمايندگان  هيات  نشست  دومين  نخست  سخنران 

كه  تذكر  اين  با  او  بود.  مشهد  اتاق  رييس  شافعى  غلامحسين 
سخنان  بيان  از  بايد  خصوصى  بخش  مسولان  و  دولتمردان 
اندركار  دست  بخش هاى  همه  توجه  كنند،  دورى  حماسه گونه 
«رفع  گفت:  و  كرد  جلب  پساتحريم  دوره  به  را  كشور  اقتصاد 
تسهيل  آن  از  مهم تر  اما  است  بزرگى  اتفاق  اگرچه  تحريم ها 
شرايط كسب وكار در داخل كشور براى فعالان اقتصادى است و 
اولويت نخست بايد بازكردن بندهاى پيچيده شده به پاى صاحبان 

كسب وكار باشد.» 
شافعى به نكته ديگرى نيز اشاره كرد و آن شكاف عميق ايجاد 
شده ميان توليد در داخل و عرصه بين المللى است كه به گفته 
وى طى سال هاى اخير به دليل بروز تحريم ها و نيز ضعف هاى 
از  بيرون  در  كه  آنچه  و  داخلى  توليدات  ميان  فاصله  مديريتى، 

كشور رخ مى دهد، بسيار بيشتر شده است.
به گفته رييس اتاق مشهد، در داخل كشور كالاهايى در حال توليد 
است كه به اعتقاد او به زودى در بازار منسوخ خواهد شد. شافعى 
افزود:  و  كرد  تاكيد  مقررات  و  قوانين  در  بازنگرى  بر  همچنين 

آنكه  يا  هستند  قديمى  يا  قوانين  از  «برخى 

توصيه و هشدارهای بخش خصوصی برای دوره پساتحريم
 دومين نشست هيات نمايندگان اتاق ايران در مشهد برگزار شد:



 

خبر

ادامه از صفحه 1

ادامه در صفحه 4

وزارتخانه هاى نفت و صنعت، معدن 
وتجارت، توافقنامه اى را براى تعيين 
براى  كه  كرده اند  امضا  خوراك  نرخ 
و  اقتصادى  امور  وزارت  به  تصويب 
دارايى ارسال شده است. معاون وزير 
احتمال  از  پتروشيمى  امور  در  نفت 
ساله  تا 15  زمانى 10  دوره  تصويب 

براى نرخ خوراك پتروشيمى خبرداد.
به گزارش خبرآنلاين؛ عباس شعرى 

و  سرمايه گذارى  اجتماعى،  تأمين  نمايشگاه  حاشيه  در  مقدم 
توسعه پايدار در جمع خبرنگاران، با بيان اينكه با رفع تحريم ها، 
صنعت پتروشيمى و به ويژه بخش پايين دستى متحول خواهد 
پايين  بخش  توسعه  براى  لازم  زيرساخت هاى  بايد  شد،گفت: 
دستى صنعت پتروشيمى فراهم شود كه البته بخش عمده اى 
از مشكلات اين صنعت مربوط به تحريم بود كه خوشبختانه 
به زودى رفع مى شود. وى افزود: از ديگر مشكلات پيش روى 
توسعه صنعت پتروشيمى ارز دو نرخى است كه آنهم رييس كل 

بانك مركزى اعلام كرده كه به زودى ارز، تك نرخى شود.
هلدينگ هاى  توسعه  دنبال  به  اينكه  بيان  با  مقدم  شعرى 
تخصصى در حوزه انرژى و پتروشيمى هستيم،خاطرنشان كرد: 
تحقق اين امر باعث مشاركت و همكارى شركت ها و جلوگيرى 

از تخريب بازار خواهد شد.

خوراك پتروشيمى، 13 سنت
صنايع  ملى  شركت  مديرعامل 
سئوال  اين  به  پاسخ  در  پتروشيمى 
نرخ  براى  تصميمى  چه  دولت  كه 
خواهد  پتروشيمى  واحدهاى  خوراك 
در  كه  هستيم  معتقد  گفت:  گرفت، 
براى  سنت   13 نرخ  حاضر  حال 
است؛  مطلوب  پتروشيمى ها  خوراك 
در حال حاضر نرخ خوراك واحدهاى 
پتروشيمى 13 سنت و قيمت سوخت 3 سنت است كه ميانگين 
نرخ گاز واحدهاى اوره و آمونياك حدود 8 سنت تمام مى شود .به 
گفته وى اين نرخ براى واحدهاى پتروشيمى مقرون به صرفه 
نقاط  در  پتروشيمى  طرح هاى  اجراى  براى  افزود:  وى  است. 
كمتر توسعه يافته، 30 درصد تخفيف در نظر گرفته ايم كه باعث 
افزايش انگيزه براى سرمايه گذارى در اين مناطق خواهد شد. 
شعرى مقدم در ادامه با اشاره به تدوين فرمولى براى تعيين نرخ 
خوراك در آينده ى نزديك، خاطرنشان كرد: وزارتخانه هاى نفت 
و صنعت، معدن وتجارت، توافقنامه اى را براى تعيين نرخ خوراك 
امضا كرده اند كه براى تصويب به وزارت امور اقتصادى و دارايى 

ارسال شده است.
به گفته وى در اين فرمول، يك دوره زمانى 10 تا 15 ساله براى 

نرخ خوراك در نظر گرفته شده است. 

 سرانجام دو وزارتخانه به توافق رسيدند/ تعيين نرخ خوراک پتروشيمی ها

توصيه و هشدارهای بخش خصوصی برای دوره پساتحريم
براى دوره ضرورت مصوب شده است كه ديگر وجود آن پس از 
رفع مشكلات معنى ندارد لذا قوانينى بايد تدوين شود كه امكان 

رقابت توليدكنندگان داخلى با بنگاه هاى خارجى را فراهم كند.»
شافعى در همين زمينه به نقش اتاق بازرگانى براى اصلاح قوانين 
براى  خصوصى  بخش  پارلمان  فعال  حضور  خواستار  و  كرد  اشاره 
بازنگرى در قوانين و مقررات و مشورت به دولت و قانون گذاران شد.

توصيه هاى رييس اتاق ايران به دولت
محسن جلال پور رييس اتاق ايران نيز با بيان اينكه پس از انجام 
مذاكرات سياسى، حال نوبت به اقتصاد و سر و سامان دادن به 
اين بخش رسيده است، گفت: «اگرچه دولت يازدهم طى دو سال 
اخير تورم را تا حدود زيادى مهار كرد، اما ركود همچنان بر اقتصاد 

و توليد حكمفرماست و براى آن بايد چاره اى انديشيد.»
او با اشاره به ديدگاه اقتصاددانان داخلى كه معتقدند براى خروج 
افزود:  كرد،  پيدا  دست  درصد   6 اقتصادى  رشد  به  بايد  ركود  از 
«رشد اقتصادى جز با سرمايه گذارى به دست نمى آيد حال آنكه 
سرمايه گذارى خارجى نيز به مانند تيغ دولبه است كه اگر مراقب 
وارد  كشور  توليد  و  اقتصاد  به  جدى  آسيب  مى تواند  نباشيم  آن 
سرمايه گذاران  كه  شود  اقداماتى  «اينكه  گفت:  جلال پور  كند.» 
خارجى به شركت ها و نهادهاى دولتى وصل شوند و دست بخش 
آسيب هاى  و  رفته ايم  بيهوده اى  راه  قطعا  بماند،  خالى  خصوصى 

جدى در آينده به اقتصاد كشور وارد خواهد شد.»
رييس اتاق ايران در ادامه به ورود هيات هاى تجارى از كشورهاى 
ديگر به ايران اشاره كرد و افزود: «تشخيص اينكه چه هيات هايى 
بازرگانى  اتاق هاى  به  بايد  شود،  كشور  وارد  تخصصى  چه  با  و 
واگذار شود و در اين زمينه دولت بايد اتاق ايران را به عنوان مركز 

اصلى رفت و آمد هيات هاى تجارى خارجى بشناسد.»

چابك سازى اتاق ايران
به  سخنانى  طى  ايران  اتاق  دبيركل  نشست،  اين  ادامه  در 
خاص  استراتژى  تدوين  از  و  كرد  اشاره  ايران  اتاق  چابك سازى 
براى اين اتاق خبر داد. احمد فياض بخش گفت: «با چابك سازى 
مى توان  نهاد  اين  شدن  فربه  از  هشتم،  دوره  در  ايران  اتاق 
برنامه هاى  نقد  به  بيشتر  چالاكى  با  سپس  و  كرد  جلوگيرى 

دولت پرداخت.» همچنين كيوان كاشفى عضو هيات رييسه اتاق 
ايران طى گزارشى به قرائت شيوه نامه چگونگى اداره و برگزارى 
جلسات هيات نمايندگان اتاق ايران پرداخت و در خصوص آنچه 

كه از سوى هيات رييسه تدوين شده، توضيحاتى ارائه داد.
به گفته وى، شيوه نامه اداره جلسات هيات نمايندگان دوره هشتم، 
بازبينى شده شيوه نامه دوره قبل است كه برخى از مفاد آن اصلاح 
شده است. پس از ارائه اين گزارش از سوى كاشفى، برخى از اعضاى 
هيات نمايندگان نظرات و ديدگاه هاى خود را در خصوص آن مطرح 
كردند و در نهايت اين شيوه نامه كه شامل 11 فصل و 38 ماده است 
به راى اعضاى هيات نمايندگان گذاشته شد كه با اكثريت آرا به 

تصويب رسيد.

تصويب كميسيون هاى 19 گانه اتاق ايران
تعيين  نحوه  خصوص  در  گزارشى  نيز  ايران  اتاق  رييس  نايب 
كميسيون هاى مشورتى اتاق ايران ارائه كرد. پدرام سلطانى طى 
توضيحاتى از بازنگرى در كميسيون هاى مشورتى اتاق ايران خبر 
پيشنهادهاى  و  نظرات  اخير  ماه هاى  طى  كه  شد  يادآور  و  داد 
اتاق هاى شهرستان ها احصا شده و در نهايت 19 كميسيون براى 

انجام وظيفه در دوره هشتم، تعيين شده است.
كميسيون  چهار  ايران،  اتاق  هشتم  دوره  براى  وى،  گفته  به 
و  كلان»  «اقتصاد  اقتصادى»،  فرهنگ  و  «آموزش  «تشكل ها»، 
«اصل 44 و محيط كسب وكار» به دليل موازى كارى ها و موضوعات 
مهم اقتصادى، حذف شدند. سلطانى همچنين از اضافه شدن چهار 
كميسيون «ماليات، كار و تامين اجتماعى»، «جوانان، كارآفرينى و 
كسب وكارهاى نوين و دانش بنيان»، «آب، محيط زيست و اقتصاد 
سبز» و «رقابت، خصوصى سازى و سلامت ادارى» خبر داد. به گفته 
نايب رييس اتاق ايران، در تاريخ 8 شهريور ماه جارى و در جلسه ماهانه 
هيات نمايندگان اتاق ايران مراسم معارفه كميسيون هاى مشورتى و 
اعضاى آن برگزار خواهد شد و در 29 شهريور ماه نيز انتخابات هيات 
رييسه كميسيون هاى مشورتى اتاق ايران انجام مى شود. در ادامه پس 
از شور و بررسى اعضا، واژه «گمرك» به كميسيون حمل و نقل و 
لجستيك اضافه شد. همچنين لايحه 19 كميسيون مشورتى اتاق 
ايران به راى فعالان اقتصادى گذاشته شد كه با اكثريت اعضا به 

تصويب رسيد. 

اهم مذاكرات نشست هيات مديره 
انجمن  مديره  هيات  نشست  پنجمين  و  هفتاد  و  هشتصد 
صنايع نساجي ايران با حضور اکثريت اعضا در روز يکشنبه 
انجمن  دو  شماره  ساختمان  محل  در   ٩٤/٠٥/١١ مورخ 

تشكيل و موارد زير مورد بحث و بررسي قرار گرفت:
خصوصی  بانک  چهار  خروج  موضوع  زاده:  رئيس  آقای   -١
(تجارت، ملت، صادرات و رفاه) از ماده ٢٠ قانون رفع موانع توليد 
رقابت پذير در دولت در حال بررسی می باشد و احتمال می دهم 
که اين بانک ها هم مثل ساير بانک ها مشمول قانون گردند، البته 

کارگروهی روی اين مشکل در حال مجادله می باشند.
٢- مهندس شهلايی: با عنايت به جلسه گذشته در حضور سرکار 
نماينده کل صنعت  عنوان  به  خانم نصرالهی پيشنهاد می شود 
نساجی کشور دنبال مسائل کل صنعت باشيم و دنبال مسائل 

شخصی خود در جلسات عمومی نباشيم.
٣- مهندس حکيمی: پيشنهاد می شود اهم مذاکرات نشست های 
هيات مديره درج شده در بولتن رشته و بافته ها حداکثر مربوط به 

دو جلسه قبل هيات مديره باشند.
٤- آقای اکبر لباف: با توجه به تنوع در کل صنعت نساجی بعضی 
زنجيره  کل  از  صنف خاصی  و  رشته  يک  نماينده  که  اعضا  از 
هستند به ناچار از اين رنجيره بيشتر دفاع می کنند لذا نبايد با 

مخالفت باعث تضعيف خواست آنها شويم.
٥- آقای محمدرضا مقدم: وقتی يک رشته از صنعت نساجی 
مثلا قسمت توليد الياف پلی استر آن با مشکل روبروست، فکر 
می کنم عدم تحرک برای حل معضل ايجاد شده باعث بزرگتر 
شدن آن معضل می گردد و مابايد با يک خرد جمعی صدای خود 

را به مسئولين برسانيم. 
مهندس  آقای  واصله  اطلاع  طبق   : مروج  مهندس  آقای   -٦
شريفی اظهار تمايل کردند که در يکی از جلسات هيأت مديره با 
هم فکری اعضاء راه حلی برای نجات صنعت نساجی از وضعيت 
رکود و توقف فعلی چاره انديشی شود، پيشنهاد می گردد تا در 
صورت موافقت در اولين جلسه از ايشان دعوت شود تا در جلسه 

هيأت مديره تشريف بياورند. 
٧- آقای مهندس بصيری ضمن تائيد اظهارات آقای مهندس 
مروج پيشنهاد می شود تا کميته ای با حضور تعدادی از خبرگان و 
کارآفرينان با تجربه صنعت نساجی با يک تحقيقات ميدانی بسته 
ای مدون با تحليل مشکلات و راه حلها به صورت پاورپوينت 
تهيه نمائيد و وظيفه ما اين باشد که اين بسته پيشنهادی را از 
طريق جرايد و جلسات مطبوعاتی و جلسات حضوری مکرر به 

اطلاع مسئولين بالای مملکتی برسانيم. 
٨- آقای زينی: کارهای هنرستان ورزقان پايان يافته و ما ظاهراً 
٢٣٠ ميليون تومان مانده بدهی داريم، تقاضا دارم که اين پول هرچه 
سريعتر تهيه و به مرور به مسئولين اجرای اين پروژه پرداخت گردد. 
از آنجائيکه اين تعهد در دوره های قبل تصويب شده است خواهش 
می کنم که اعضای جديد و اعضايی که به تعهد خود وفا نکرده اند 

نسبت به پرداخت اين کمک انسان دوستانه مساعدت فرمايند. 
٩- آقای دکتر کاردان :در ملاقاتی که با يکی از مسئولين بانک 
سه  حدود  بانک  اين  که  شدم  متوجه  داشتم،  معدن  و  صنعت 
مثل  صنعتی  رشته  از  سری  يک  به  تسهيلات  تومان  ميليارد 
فلزات  و  خودرو  برق،  توربين،  توليد  رسانی،  آب  پتروشيمی، 
سنگين قرار می دهد ولی در ليست تخصيصی اسمی از صنعت 
نساجی برده نشده است. پيشنهاد می شود تا اهميت فعال سازی 
اين صنعت اشتغال زا حتماً به گوش مسئولين رسانده شود. سال 
٩٤ جزء بدترين دوران صنعت نساجی می باشد و اکثر کارخانجات 
ای  چاره  اگر  و  می باشند  کار  حال  در  پائين  خيلی  ظرفيت  با 

انديشيده نشود احتمال زمين گير شدن اين صنعت وجود دارد. 
احياء  و  بخشيدن  رونق  برای  بصيری:  مهندس  آقای   -١٠

انگيزه  ايجاد  بايستی  نساجی  صنعت 
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خبر
ادامه از صفحه 1

كرد  عنوان  چين  و  ايران  بازرگانى  اتاق  كميسيون  رييس  نايب 
«قبل از استقرار دولت نهم قاچاق كالا تنها پنج ميليارد دلار بود 
حدود 20  تا  را  كالا  قاچاق  حساب  رشد  سال  هشت  طول  در  و 

ميليارد داشتيم.»
در  چين  و  ايران  بازرگانى  اتاق  رييس  نايب  حريرى،  مجيدرضا 
اهميت  با  ما  براى  كالا  قاچاق  اين كه  بر  تاكيد  با  پايش  برنامه 
است، گفت: «شرط عضويت در اتاق هاى مشترك، داشتن كارت 
را  مردم  شخصى  اموال  در  تجسس  قدرت  ولى  است،  بازگانى 

نداريم.»
وى بـا بيـان اين كـه افـرادى بـا مـا همـكارى دارنـد كـه داراى 
شناسـنامه بـوده و هويـت كارى آنهـا مشـخص اسـت، افـزود: 
«در طـول 12 سـال اخير بارها بـه وزارت جهادكشـاورزى اعلام 
كرديـم كـه موافقـت قرنطينـه را بـا چين در مـورد امحا و احشـا 

دهد.» انجـام 
چين  كشور  به  ايرانى  كالاى  شدت  «به  كرد:  تصريح  حريرى 
قاچاق مى شد، منتها تشديد مبارزه با فساد در اين كشور باعث شد 

تا طى چند سال اخير آن را كاهش بدهند.»
نبوده،  مهمى  چندان  موضوع  انبارها،  كرد: «موضوع  عنوان  وى 

ولى موضوع قاچاق در سطح عرضه را بايد پيگيرى كرد.»
حريـرى بـا بيـان اين كـه در مـورد قاچـاق نبايـد آدرس اشـتباه 
ارائـه داد و بايـد بدانيـم تمـام قاچاق از كشـور چين انجام نشـده 
و عمـده قاچـاق پوشـاك از كشـور تركيـه و پاكسـتان انجـام 

مى شـود.»
وى با ذكر اين نكته كه بانك هاى سازمان يافته صاحب قدرت 
داريم كه در عرصه قاچاق حضور دارند، ادامه داد: «منفعت ملى 
براى ساير كشورها كه مهم نيست و آنها فقط كالاى خود را به 

فروش مى رسانند.»
عدم  كشور،  در  موجود  عيب هاى  از  «يكى  شد:  متذكر  حريرى 
داخل  در  كه  مساله  اين  بايد  است.  آن  در  آزادسازى  و  شفافيت 
از  برخى  تا  كرد  ريشه يابى  را  نمى شود  رعايت  ضوابط  كشور 

كالاهاى ممنوعه از طريق قاچاق به كشور وارد نشود.»
طور  به  نباشد،  آزاد  و  رقابتى  شفاف،  كه  «اقتصادى  افزود:  وى 
قطع مشكلات زيادى را به ويژه قاچاق كالا خواهد داشت. سود 
بانكى، بورس و بنگاه دارى بانك ها نيز از ساير مشكلات ايجاد 

شده خواهد بود.»
حريرى يادآور شد: «قبل از استقرار دولت نهم قاچاق كالا تنها 
پنج ميليارد دلار بود و در طول هشت سال رشد حساب قاچاق 
استقرار  با  خوشبختانه  داشتيم.  دلار  ميليارد  حدود 20  تا  را  كالا 
در  گرفته  صورت  اقدامات  و  كالا  با  مبارزه  ستاد  فعلى  مديريت 
گمرك مانند پنجره واحد مقدار زيادى از رشد قاچاق را كاهش 

داديم.»
وى ادامه داد: «با اين كاهش ها طى دو سال اخير هنوز همان رقم 
20 ميليارد قاچاق كالا را داريم. اگر نگاه غيرامنيتى و اقتصادى 
ادامه پيدا كند، اميدوار هستيم كه اين روند كاهش ميزان قاچاق 

كالا را تا سال هاى آينده شاهد باشيم.»
حريرى عنوان كرد: «متاسفانه قاچاق يك سوم از تجارت كشور 
است.  كشور  قانونى  واردات  برابر  چهار  بلكه  و  نداده  تشكيل  را 
سال  در  و  كرده  وارد  را  شده  ساخته  كالاهاى  فقط  قاچاقچى 
گذشته 20 ميليارد دلار كالاهاى وارداتى ساخته شده در مقابل 
و  واسطه اى  كالاهاى  اوليه،  مواد  دلار  ميليارد  پنج  تنها  واردات 

كالاى اساسى بوده است.»
وى تصريح كرد: «كشور ما بهشت پولشويى است. قاچاق دشمن 
تجارت قانونى بوده و بايد با آن مبارزه كرد. تعرفه كالاى ما بالا 

بوده و بايد اصلاح شود.»

در دوران پساتحريم، همچنان درگير خودتحريمی ها هستيم...
وى تصريح كرد: هزينه مبارزه با قاچاق كالا بيشتر است يا 
درآمد ناشى از تعطيلى واحدها به دليل فشارهاى مالياتى؟ 
دولت به گفته خود، تورم را مهار كرده اما همانطور كه 
شرايط  در  و  مى شود  منتهى  ركود  به  تورم  مهار  ميدانيد 
انجام  اقداماتى  توليدكننده،  از  حمايت  جاى  به  ركود 
را  قرمز  زبان  عملاً  و  است  توليد  ضد  كاملاً  كه  ميدهد 
براى صنعتگر پهن مى كند و هيچ خبرى از فرش قرمز 
و حمايت منطقى از توليد نيست. در اين شرايط حتى اگر 
محصولات پتروشيمى به رايگان در اختيار ما قرار گيرد 
وقتى مواد اوليه پتروشيمى را با فاكتور خريدارى مى كنيم 
ولى نمى توانيم محصول نهايى خود را با فاكتور به بازار 

عرضه كنيم، چه خاكى بايد بر سر بريزيم؟!!!
توليدى  واحد   3 از  حاضر  درحال  داشت:  اذعان  زمانيان 
ما، دو واحد در آستانه مرگ قرار گرفته و دليل اين مرگ 

تحريم هاى  نه  و  ارز  نرخ  افزايش  نه  است  بانكى  بدهى هاى  نه 
خارجى كما اينكه يكى از واحدهاى مذكور در تمام مدت تحريم ها، 
صادر  ايران  مرزهاى  از  خارج  كشورهاى  به  را  خود  محصولات 
خارجى  تحريم هاى  بهتر  به عبارت  بماند،  زنده  توانست  و  ميكرد 
با تمام فشارها و سختى ها نتوانست باعث تعطيلى واحد توليدى 
ما شود اما عملكرد نادرست سازمان هايى مانند حفاظت از محيط 
برآيد! اى  كار  اين  عهده  از  خوبى  به  توانست  و...  دارايى  زيست، 
كاش دولت منابع مالى موردنياز خود را از شيوه هايى تأمين كند 
كه پرداخت كننده آن راضى باشد... نمى دانم درآمدى كه به زور 
و در شرايط عسر و حرج از توليدكننده دريافت شود از نظر شرعى 

جايز است يا خير...
طرح  براى  كه  زمانى  داد:  ادامه  الياف  كاوه  شركت  مديرعامل 
انتخابات  با  مى كنيم  مراجعه  دولت  يا  مجلس  به  مشكلاتمان 
دليل  همين  به  مى شويم  مواجه  دولت  و  مجلس  نمايندگان 
مشكلاتمان روى ميز باقى ميماند تا قانونگذار جديد سركار بيايد و 
سراغى از ما بگيرد يا مجرى قانون منتظر مجرى جديد مى شود! 
فساد،  كارگران،  بيكارى  بيمه،  قاچاق  با  مبارزه  هزينه هاى  دولت 
اعتياد و جنايت ناشى از بيكارى را محاسبه كند و آنگاه فكرى براى 
حفظ كارخانه هاى توليدى و صدها كارگر بينديشد. به مسئولان 
اعلام كرده ايم كه آماده ايم واحد توليدى خود را با صفر ريال بدهى 
و 400 نفر تعطيل كنيم؛ ضمن اينكه طرح هاى توسعه مجموعه 
نيز مسكوت باقى مانده اند و انگيزه اى براى اجراى آن وجود ندارد. 
درد اينجاست كه كارگر گرسنه يكروز خود را جلوى ماشين بيندازد 
تا مبلغ ديه به خانواده اش برسد و براى مدتى بتوانند زندگى كنند.

زمانيان گفت: براى كار يكى از دستگاه هاى چاپ مجموعه نيازمند 
بخش  اين  كارمند  روز  يك  كه  هستيم  ارشاد  وزارت  مجوز  اخذ 
به  مجبورم  ديگر  طرف  از  نيست  بخش  آن  معاون  ديگر  روز  و 
بپردازم.  انبار  در  كالاهايم  ماندن  بابت  تر  اضافه  مبالغى  گمرك 
اصلاً دستگاه چاپ پارچه چه ارتباطى به وزارت ارشاد دارد؟! زمانى 
كه چنين موانعى را مشاهده مى كنم ترجيح مى دهم در جايى به 
قرمز  فرش  قرمز،  زبان  جاى  به  كه  دهم  ادامه  توليدى  فعاليت 
زيبايى  بسيار  حرف هاى  شعار  و  كلام  در  دولت  شود.  گسترانده 

مى  زند اما... هزار وعده خوبان يكى وفا نكرد.
به گفته اين مدير جوان، در دوران تحريم هاى بين المللى، صنايع 
نساجى فرياد مى زد كه با خودتحريمى ها چه كنيم... اين جمله را 
سال هاست تكرار مى كند بدون اينكه با پاسخ روشنى روبرو شود. 
فرض كنيم بانك هاى جهانى، تحريم هاى ايران را لغو كردند اما 
زمانى كه به عنوان توليدكننده نتوانم از بانك هاى داخلى، وام با 
بهره مصوبه دولت دريافت كنم، بانك آلمان و سوئيس چه دردى 
از من درمان خواهد كرد؟! ما براى سرمايه در گردش واحدهاى 
توليدى خود نيازمند سرمايه در گردش هستيم و زمانى كه ركود بر 
ما مستولى مى شود و مجبوريم كالاى خود را به صورت مدت دار 
پسند  محكمه  اسناد  وجود  از  بهتر  چيز  هيچ  برسانيم  فروش  به 

(بارنامه و فاكتور رسمى) نيست اما مگر سود دريافتى چقدر است 
كه ريسك فروش بدون فاكتور را بپذيرم؟

زمانيان ادامه داد: از سوى ديگر، موفق به صادرات محصولات خود 
مى شويم و طبق قانون، صادركننده معاف از ماليات است اما بايد 
كفش آهنين پا كنيم و به دنبال وصول ماليات بر ارزش افزوده 
در اين بخش بدويم؛ در نهايت به دليل زيان در صادرات، مشمول 

جريمه دولت شديم!
وى اذعان داشت: 10 تا 20 درصد جوانانى كه در صنعت نساجى 
مانده اند، متعلق به نسل دوم اين صنعت هستند و پذيرفته اند كه 
پس از پدر به فعاليت در صنعت نساجى ادامه دهند و 80 درصد 
خارج  به  را  خود  فرزندان  صنعت  اين  سختى هاى  دليل  به  بقيه 
نساجى  پود  و  تار  با  ما  امثال  متأسفانه  داده اند،  مهاجرت  كشور 
در  فعاليت  براى  سوم  نسل  تربيت  جاى  به  اما  شده اند  عجين 
نسل  هرگز  كه  مى كنيم  فكر  موضوع  اين  به  توليد،  عرصه هاى 
سومى پرورش نخواهيم داد تا آنان نيز با مشكلات متعدد دست 
و پنجه نرم كنند و در نهايت با تنى بيمار و ذهنى خسته از توليد 
دست بكشند. وقتى پدرانمان را مى بينيم كه هر روز گرفتار پزشك 
و بيمارستان هستند؛ ديگر رمقى براى ادامه توليد باقى نمى ماند. 
به جاى اينكه قوت قلب ما باشند مى گويند« چه اشتباهى كرديم 
كنيد...»  رها  را  آن  مى توانيد  اگر  و  كرديم  توليد  وارد  را  شما 
بهره  توليد  مسير  در  آنان  ارزشمند  تجارب  از  اينكه  جاى  به  و 
بردارى كنيم، به دنبال پزشك حاذق و بيمارستان مجهز برايشان 

مى گرديم!
و  موازى  صورت  به  دولتى  سازمان هاى  اينكه  بيان  با  زمانيان 
جداگانه از هم به فعاليت مى پردازند و تصميمات و عملكرد يكديگر 
را قبول ندارند؛ افزود: بايد براى توضيح تك تك فاكتورهايمان 
يك نفر را موظف كنيم تا به اين سازمان و آن نهاد مراجعه كند 
و توضيحات لازم را ارائه دهد! تا فردى كه مثلاً سه سال پيش 
قرار  دارايى  وزارت  سياه  ليست  در  امسال  فروختيم  كالا  وى  به 
ما  به  ارتباطى  چه  مى كنند!  جريمه  دليل  اين  به  را  ما  و  گرفته 
دارد فردى كه سه سال پيش از نظر اقتصادى و توليدى معتبر و 
خوشنام بود اما درحال حاضر به دلايل متعدد در ليست سياه قرار 
قرار  بازخواست  مورد  ما  چرا  ما هستيم؟  مقصر  آيا  است؟!  گرفته 
ندارند  قبول  را  خود  مميزان  توسط  دفاتر  رسيدگى  مى گيريم؟اگر 

چرا بايد توليدكننده تاوان بدهد؟
به زعم وى، از ابتداى اجراى قانون ماليات بر ارزش افزوده تاكنون، 
گرايش  هرگونه  از  (فارغ  مملكت  اجرايى  مقامات  از  هيچيك 
سياسى و جناحى) نتوانسته اند از اصناف ماليات بر ارزش افزوده 
دريافت كنند اما به آسانى توليدكننده را مجبور به پرداخت ماليات 
بر ارزش افزوده مى  كنند! دغدغه توليدكننده، بايد ارائه محصولات 

جديد به بازار باشد يا رفع موانع و مشكلات قانونى؟!
مردنى  خود  خودى  به  نساجى  صنعت  گفت:  پايان  در  زمانيان 

نيست؛ نساجى را مردند.  

ميزان قاچاق كالا در قبل و بعد از دولت 
احمدى نژاد/ عمده ترين قاچاق پوشاك از كدام 

كشورها است؟
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بولتن خبری انجمن صنايع نساجی ايران 
طرح و اجرا: فاطمه قياسوند

تلفن: ٢٦٢٠٠١٩٦- ٢٦٢٠٠٣٧٢- ٢٦٢٠٠٢٩٤
فکس: ٢٦٢٠٦٩٠٢ - ٢٦٢٠٦٩٠٥

کدپستی: ١٩١٥٦٥٤٧٧٥ 

عضو جديد

شركت ضايعات زنى گلريز قم
مديرعامل: محمدعلى مقدم

سابقه فعاليت شركت: 21 سال
محل كارخانه: قم

بافت،  بى  لايى  انواع  فعاليت:  زمينه 
بازيافت محصولات نساجى از ضايعات

ايران  نساجي  صنايع  انجمـن 
عضويت شركت ضايعات زنى گلريز قم را 
به مديران آن واحـد به ويژه جناب آقاى 

محمدعلى مقدم خوش آمد عرض نموده و موفقيت روزافزون ايشان و شركت 
ضايعات زنى گلريز قم را آرزومند است. 

قيمت پايانى (ريال)قيمت پايه (ريال)عرضه كنندهنام كالا
C30S ۳۸,۷۷۷۳۹,۱۴۳پتروشيمی مارون پلی پروپيلن نساجی
V30S ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷پتروشيمی مارون پلی پروپيلن نساجی

TG641 ۲۹,۴۵۸۲۹,۴۵۸پتروشيمی تندگويان پلی اتيلن ترفتالات نساجی
TG645 ۲۹,۴۵۸۲۹,۴۵۸پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

Z30S ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷پتروشيمی مارون پلی پروپيلن نساجی
HP510L ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷پلی پروپيلن جمپلی اتيلن ترفتالات نساجی
HP552R ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷پلی پروپيلن جمپلی اتيلن ترفتالات نساجی
SF060 ۴۳,۲۵۷۴۳,۲۵۷پلی پروپيلن جمپلی اتيلن ترفتالات نساجی

ZH510L ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷نويد زر شيمیپلی اتيلن ترفتالات نساجی
ZH552R ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷نويد زرشيمیپلی اتيلن ترفتالات نساجی
ZH550J ۳۸,۷۷۷۳۸,۷۷۷نويد زرشيمیپلی اتيلن ترفتالات نساجی

قيمت محصولات پتروشيمی مورد نياز صنعت نساجی معامله شده از ١٤ لغايت ٢٠ تيرماه 

بيست و يكمين نمايشگاه بين المللى ماشين آلات، مواد اوليه، 
منسوجات خانگى، ماشين هاى گلدوزى و محصولات نساجى 
ايران به عنوان بزرگترين نمايشگاه صنعت نساجى خاورميانه 
با حضور 162 شركت داخلى و 178 شركت خارجى از 13 
تا 16 شهريور ماه در محل دائمى نمايشگاه هاى بين المللى 

تهران برگزار خواهد شد.
در اين نمايشگاه انواع تجهيزات، صنايع و خدمات مربوطه از 
جمله ماشين آلات نساجى، قطعات، چرخ خياطى، ماشينهاى 
گلدوزى و دوخت و برش، انواع منسوجات خانگى شامل پتو، 
روبالشى،  و  ملحفه  روتختى،  اى،  وپرده  رومبلى  پارچه هاى 
كوسن،  لحاف،  بالش،  ترمه،  روميزى،  حوله،  خواب،  تشك 
لوردراپه، پرده، كركره و لوازم و قطعات وابسته، پارچه و انواع 
پوشاك (زنانه، مردانه و بچه گانه) به نمايش گذاشته مى شود.

تسليت

آيين چراغ، نيست خاموشى

جناب آقاى مهندس محمد نيك پنجه 
مديرعامل محترم شركت نيك تكس    

را  مكرمه  همشيره  درگذشت  مصيبت  بدينوسيله 
خدمت حضرتعالى و ساير بازماندگان مصيبت ديده 
تسليت عرض نموده؛ از درگاه ايزد متعال براى آن 
مرحومه غفران و رحمت الهى و براى جنابعالى و 

خانواده محترم صبر جميل و اجر جزيل آرزومنديم.
                                       انجمن صنايع نساجى ايران

برگزارى بزرگترين نمايشگاه بين المللى نساجى 
خاورميانه در تهران

  fibre2fashion :منبع 
 ترجمه: مهندس حميده تشكرى شاد

اخبار جهانبالا رفتن قيمت پنبه در برزيل به دليل افزايش تقاضا برای پنبه با کيفيت

به گزارش دفتر مطالعات آمارى و راهبردى انجمن صنايع نساجى 
ايران و به نقل از نشريه fibre2fashion با وجود قرار گرفتن در 
دوره برداشت و كم بودن پنبه موجود و تقاضا براى پنبه هايى با 
كيفيت بالا قيمت اين محصول در ماه جولاى در بازار بزريل افزايش 
يافته است.  براساس گزارش CEPEA تصفيه كنندگان پنبه بسيار 
فعال بودند به طورى كه حداقل وزن بسته هاى درخواستى آنها 200 
تن بوده و اين در حاليست كه معامله گران پنبه همچنان خواستار 
پنبه هستند. در ماه جولاى قيمت پنبه نوع 4-41 با افزايش 1/83 
2/13 BRL آن  پوند  هر  قيمت  افزايش  و  بوده  مواجه  درصدى 

معادل با 0/625 دلار بوده است. 
برداشت محصول سال زراعى 2014/15 در مناطق اصلى زيركشت 
پنبه آهسته بوده و بيشتر بسته هاى توليد شده به منظور به انجام 

رساندن قراردادهاى بسته شده، با كيفيت بالا توليد شده اند. 
در اين يادداشت آمده است، به گفته عوامل توليد پنبه مقدار پنبه با 
كيفيت بالا جوابگوى قراردادهاى بسته شده در ماه جولاى نيست و 

تعدادى از بسته ها با مشكلات كيفيت مواجه هستند. 

با توجه به اطلاعات مربوط به تجارت در ماه جولاى پيش بينى 
دسامبر  تا  آگوست  از  بزريل  در  پنبه  قيمت  ميانگين  كه  مى شود 
2015 به ازاى هر پوند 0/76 درصد معادل 0/6929 دلار از قيمت 
پنبه در ماه ژوئن بيشتر باشد.  قيمت محموله هايى كه براى سه 
آماده   2015/16 زراعى  سال  محصول  از   2016 سال  دوم  ماهه 
شده اند به طور متوسط از توليدات ژوئن 2015 به ازاى هر پوند 

0/7104 دلار بيشتر خواهند بود.

برای سرمايه گذار بوجود آيد. اگر ايجاد انگيزه باشد داوطلب برای 
سرمايه گذاری فراوان می شود. چطور وقتی سودهای بانکی بالا 
رفت همه پولهای سرگردان ملت به طرف بانک ها سراريز شد؟ 
ما بايستی جاذبه ايجاد کنيم و الا با بالا بردن ماليات و عوارض و 
بالابردن نرخ تسهيلات بانکی و سخت گيری در ارائه تسهيلات 
هيچکس در صنعت سرمايه گذاری نخواهد کرد. پيشنهاد می شود 
اولين قدم برای حمايت از صنايع معافيت مالياتی برای حداقل ١٠ 

سال برای واحدهای توليد فعال باشد. 
١١- آقای مهندس نيلفروش زاده: در سال گذشته روی قيمتهای 
نساجی  وارداتی  کالاهای  از  زيادی  تعداد  تعرفه های  و  پايه 
کارشناسی انجام داديم و آنها را در کتاب تعرفه سال ٩٤ آورديم 
ولی متأسفانه ارزيابان گمرکی طبق روال و عرف قديمی و گذشته 
عمل می نمايند و اصلاً توجهی به تغييرات داده شده نمی دهند، 
پيشنهاد می شود تا حتماً جلسات ملاقات با آقای کرباسی را ادامه 

دهيم و مشکلات را مطرح نمائيم. 
قسمت های  در  نفر  هزار   ٣٦ کاشان  در  لاجوردی:  آقای   -١٢
مختلف صنعت نساجی فعاليت دارند و ما حداقل نيروی بيکار را در 
اين شهر داريم، لذا بايستی کوشش کنيم تا اين صنعت کهن در 

جايگاه والای واقعی خود قرار گيرد. 
١٣- آقای مهندس حميدی: مقررات و آئين نامه های جديد وزارت 
کار و تأمين اجتماعی و دارائی در مورد حق اولاد، قراردادهای 

موقت و حق بيمه بن کارگری، کارهای سخت و زيان آور و ماليات 
بر ارزش افزوده و غيره فقط ايجاد هزينه برای واحدهای توليدی 

کرده اند بايستی به طور جد با اين مشکلات مقابله کنيم. 
سال  نساجی  صادرات  آمار  طبق  فرهی:  مهندس  آقای   -١٤
گذشته، واحدهای توليد فرش ماشينی در جايگاه يکم قرار دارند 
و ضمن اينکه اوضاع کلی توليد حالت نرمال را ندارد ولی اکثريت 
شرکت های فرش ماشينی با راندمان توليد حدود ٥٠ درصد مشغول 
به کار هستند، ما در توليد و صادرات فرش ماشينی مخصوصاً در 
قسمت های طرح و رنگ بندی و بافت ظريف تقريباً جايگاه اول را 
در دنيا داريم، بايد اين جايگاه حفظ نموده و هميشه از مقامات و 

مسئولين بخواهيم که قدر اين صنعت و صنعتگر را بدانند. 
١٥- آقای رئيس زاه: دو وزير از ايتاليا هفته آينده به ايران سفر 
می کنند علاقه مندان می توانند با هماهنگی دبيرخانه با اين وزراء 
تا  برزيل  و  ايران  مشترک  شورای  ضمناً  باشند.  داشته  ملاقات 

٩٤/٥/٣٠ برکزار می گردد. 
١٦- آقای مهندس فرهی: پيشنهاد می شود در جلسه آتی راجع 
به غيبت در جلسات هيأت مديره، زمان تشکيل جلسات، تعداد 

جلسات در ماه بحث و تبادل نظر به عمل آيد. 
غائبين

دکتر محمدعلی عامری، مهندس شروين بادامچی، دکتر بهروز 
محمدی 
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